
Zápis č. 1/2024 

ze schůze předsedů odborů LRU konaného dne 18.ledna 2024 v Ostravě 

Přítomni: 

Za VÚS: Mgr. R. Bednář, Ing. K. Drobek, MVDr. M. Odložilík 

Za odbory LRU:  Ing. S. Pernický – přívlač, J.Adam – muška, Ing. D. Kolařík – plavaná, 

J.Janiš- feeder, L.Bindač –methodfeeder 

Omluveni : R.Kasalík – methodfeder 

 

V úvodu si vzal slovo M. Odložilík, přivítal přítomné. Následně přednesl návrh programu 

schůze a vyzval zúčastněné k jeho doplnění. 

Návrh programu: 
1. Úvod, zahájení, slovo předsedy ÚS 
2. Zprávy o činnosti jednotlivých odborů za r. 2023. 
3. Vyúčtování činnosti za r. 2023 a komentáře od předsedů odborů, ekonoma a      
účetní ÚS.  
4. Plán práce jednotlivých odborů na r. 2024, rozpočty, termínové kalendáře 
5. Zařazení methodfeederu do struktury odborů při ÚS SMaS.  
6. Návrhy na ocenění závodníků či funkcionářů.  "Bezplatné povolenky" pro funkcionáře. 
7. Využití a příprava revírů ÚS pro LRU sezonu 2024 
8. Diskuse 
9. Usnesení a závěr 
 
K návrhu programu schůze nebyly připomínky a M. Odložilík nechal hlasovat: 
 Poměrem hlasů 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, byl přijat návrh programu schůze. 
 Do usnesení – schválen návrh programu zasedání. 
 

1. Úvod, zahájení, slovo předsedy ÚS 
Se všemi přítomnými se přivítal i předseda ÚS SMaS  Mgr. R. Bednář, poděkoval všem 
přítomným za jejich práci a popřál hodně zdraví a úspěchů v nastávající sezoně.  

 
2. Zprávy o činnosti jednotlivých odborů za r. 2023. 

a) Ing .S. Pernický – přívlač 
Plán práce 2023 byl splněn, ale dle současného vývoje a situace v republikovém 
odboru LRU přívlač (termíny, výběr revírů, nesmyslné změny SaZ řádu, organizace 
závodů apod.) upadá zájem o závodní přívlač i v rámci odboru přívlače ÚS pro SMaS 
a noví zájemci o závodní přívlač se neukazují. V rámci jednotlivých úrovní (1. a 2. Liga) 
pokleslo zastoupení z našeho ÚS ze 6 týmů před několika lety na 2 týmy. V rámci 
zavedeného republikového odboru „přívlač“ dochází k dalšímu štěpení či specializaci 
na přívlač ze břehu, z lodi, Trouth Area... Bylo zmíněno stanovisko Rady reagovat na 
tyto nově vznikající specializace tj. nezřizovat pro ně další LRU odbory. Přívlač z lodí 
je v současné době součástí odboru LRU přívlač. Trouth Area spadá z rozhodnutí 
Kolegia sportovních odborů do nově vzniklé skupiny tzv. nefinancovaných sportů. Na 
závodníky TA nebudou kladeny žádné nároky, závody nemusí pořádat na revírech 
ČRS, start na Mistrovství světa bude umožněn. 

b) Ing. D. Kolařík –plavaná 



Plán práce 2023 byl splněn, proběhlo 6 plánovaných závodů. V1.lize plavané jsou 
v současnosti  z 12 týmů 4 z ÚS SMaS. 
Největším úspěchem za minulou sezonu byl zisk titulu mistra světa Mir. Melchera 
v kategorii Masters 55-65let….. 
I v odboru plavané je malý zájem mládeže, a v r. 2024 je v plánu pořádat  MiČR 
v plavané mládeže na revíru Krčmaň 

c) J.Janiš- feeder 
Plán práce 2023 byl splněn, dále zmíněno zarybnění obvyklého používaného revíru 
Bečva 1 v Přerově, a poznatky z prvního ročníku divizních závodů na revíru Krčmaň. 
Oba revíry budou využity i letos. Náborové závody pro děti a mládež proběhly 
záměrnou změnou na přerovsku na revíru 471186. 
Za největší úspěch odboru byla připomenuta účast závodníků z našeho ÚS na MS 
klubů v LRU Feeder konaném v Irsku. 

d) J.Adam –muška 
V rámci soutěžního řádu odboru se daří držet zavedené formáty-  divize (ÚS)- , II. liga 
A a B ( sk.A – týmy z JČ, Stř.Č, JČ a Sev.Č., sk.B – týmy z SM, MRS, VČ a Pha) , 1. 
Liga. A dále stejně jako v přívlači specializace – MR v muškaření na jezeře a MR na 
řece….. 
Týmy našeho ÚS obsadily v 1. lize 1. a 2. místo v pořadí MO ČRS Zábřeh a MO ČRS 
Odry. Nejlepším jednotlivcem  v 1.lize se stal Tomáš Adam z našeho ÚS. 
R na řece vyhrál náš Tomáš Adam, na jezeře je vicemistr František Adam.  
Do 2. Ligy postupuje z divize tým ČRS MO Hranice. 
Junior Richard Švub si vybojoval nominaci do reprezentace a zúčastní se MSJ, které 
se koná v srpnu u nás na Vltavě v okolí Vyššího Brodu. 
Odbor pořádá v roce 2024 MR na řece (červen, Morava 23 Hanušovice) a MRJ – 
červen, Ostravice Frýdek Mísek. 

e) L.Bindač- methodfeeder 
Nejprve objasnil opakovaně rozdíl mezi LRU feeder a methodfeeder, s tím že 
specializace metod lovu ryb je analogická s vývojem v dalších LRU. Methodfeeder je 
však disciplína uznaná a definovaná FIPS. 
V r. 2023 proběhly 3 náborové závody, poslední na Krčmani, už s velmi dobrou účastí 
i odezvou. Methodfeder má zájem dle dohod navázat na sezonu 2023 a očekává další 
body dnešního jednání.  

 
3. Vyúčtování činnosti za r. 2023 a komentáře od předsedů odborů, ekonoma a      
účetní ÚS.  
Vyúčtování činnosti za r.2023 bylo řádně doloženo a dle vyjádření účetní Ing. Š. Rybkové 
v pořádku. Je třeba pouze dořešit odevzdané podklady za methodfeeder. Byla zmíněna 
příprava nového formuláře pro vyúčtování činnosti dle jednotl. účetních kapitol, a bylo 
diskutováno o cestovních náhradách a DPP(DPČ) od r.2024 .Formuláře, vyplňování 
 
4. Plán práce jednotlivých odborů na r. 2024, rozpočty, termínové kalendáře 
 Jednotlivé odbory už předložily či dokončují zpracování Plánu práce pro 2024, termínový 
kalendář není dosud vzhledem k termínu zpracován. Diskutováno bylo navýšení rozpočtů 
všech LRU odborů, po diskusi s ekonomem ÚS jako návrh do usnesení pro VÚS takto: 

- Plavaná 150.000,-Kč 
- Muška    180.000,-Kč 
- Přívlač    110.000,-Kč 
- Feeder    100.000,-Kč 
- Methodfeeder 50.000,-Kč  

  
5. Zařazení methodfeederu do struktury odborů při ÚS SMaS.  
M.Odložilík a L.Bindač vysvětlili současnou situaci v této sekci, existuje 1.i 2. Liga, FIPS 
soutěžní i závodní řád, dosud nejsou na dalších ÚS založeny samostatné odbory MF, na Radě 
je MF podsekcí feederu. L.Bindač sdělil, že je zajištěn dostatek zájemců o práci v odboru, 



pokud vznikne jako samostatný. Založení samostatného odboru navrhl M. Odložiík. S. 
Pernický podal protinávrh, ať je MF prozatím podsekcí feederu, stejně jako je při RR, a taktéž 
odkázal napředchozí diskusi o specializaci či štěpení i uvnitř dalších LRU odborů, viz výše. 
M Odložilík dal hlasovat nejdříve o protinávrhu. Pro 5, proti 0, zdržel se 1. 
Do usnesení: navrhujeme LRU methodfeeder (MF) zavést jako podsekci LRU feeder, se 
samostatným rozpočtem a veškerým vykazováním.  
    
 
6.  Návrhy na ocenění závodníků či funkcionářů. "Bezplatné povolenky" pro  
     funkcionáře. 
Předsedům odborů byla nabídnuta možnost ocenění závodníků a funkcionářů a byly 
diskutovány možné formy tohoto ocenění. Dále byla diskutována situace o udělování 
bezplatných povolenek do odborů, kdy se nyní „ bezplatné“ kupony ÚS povolenek už 
netisknou, ale finančně refundují. Funkcionáři s nárokem žádají většinou povolenky širší 
působnosti, a nové možnosti nabízí i zaváděný RIS. 
Do usnesení: doplnit jména osob na ocenění a projednat/dohodnout na VÚS místo vydání 
bezplatné povolenky slevu na jiný typ (dražší)  povolenky, v aktuální ceně ÚS povolenky pro 
daný rok. Dále dohodnout možnost výdeje a profinancování na mateřských MO. 
 
7.  Využití a příprava revírů ÚS pro LRU sezonu 2024 
 V tomto bodu byla diskutována technika zarybnění pro závody přívlače a mušky s technikem 
J. Vávrou a bylo dosaženo technických dohod.  
Pro potřeby plavané,  feederu a methodfeederu byla diskutována opětovná nutná úprava 
závodní trati na Krčmani a to včetně dlouhodobějších vizí a požadavků na tomto revíru   
 
8.  Diskuse 
    Odložilík  

- už během předchozího jednání proběhla projekce/ kontrola informací zveřejňovaných 
na www. V sekcích jednotlivých odborů. Byla dohodnuta náprava a aktualizace. 
Zároveň nabídl J.Vávra možnost sdílení na FB , který administruje. 

- V rámci PR byla nabídnuta možnost vybavení odborů materiály ÚS. Trika, polokošile, 
stánky či přístřešky menších rozměrů nebyly poptány. Předvedená „ beach vlajka ÚS“ 
avšak není možné pouze zapůjčovat ze sekretariátu krátce před akcí, nutno v trvalém 
držení jednotlivých odborů 

- Veškeré materiály  -Zprávy o činnosti, plány práce, termínové kalendáře, zajištění revírů 
je nutno v datové formě dodávat a komunikovat především se sekretariátem ÚS, 
Odložilík a Drobek jen na vědomí nebo doladění před odevzdáním 

- Zavčas dodat termíny akcí LRU, na kterých je vhodná až nezbytná pořadatelem 
poptaná účast funkcionářů ÚS ( předseda, jednatel, člen výboru) 

- Uvedená forma komunikace VÚS a  LRU odborů většině vyhovuje a je možné ji 
zachovat. Poptáno je doplnění -o u dalších odborů už obvyklé - víkendové výjezdní 
zasedání na Roudně. 

Janiš 
- navrhl v termínu únor 2024 brigádu závodníků v LRU na revíru Krčmaň bez kácení 

(povolení), jen čištění břehů od náletových dřevin a úklid. Dořešit proplácení brigád a 
cesťáky, a dát dotaz na ÚS na způsoby údržby a vedení revíru v budoucnu 

     Kolařík 
-  dotaz na technika Vávru na zarybnění Odra 2 (během posledních 3 let téměř vymizely 

reofilní druhy ryb) a Krčmaň 1A, zarybnění Morava 23 před konáním MiČR – muška 
- vyvolal obšírnou diskusi s technikem Vávrou i ostatními o opatřeních na ochranu 

dravců na revíru Slezská Harta. Diskuse byla natolik obšírná, že byl překročen čas pro 
schůzi určený.  
 
 

 



9.  Usnesení a závěr 
 Schůze zástupců LRU odborů přívlač, muška, plavaná, feeder vč. podsekce MF: 
a) Schvaluje program dnešní schůze 
b) Schvaluje podruhé odzkoušený formát schůze LRU v r. 2023 a  2024 jako novou 

vhodnou formu komunikace se zřizovatelem – VÚS -  i pro následující období, pokud  s 
tímto souhlasí  i VÚS. 

c) Požaduje po VÚS možnost zajištění druhé každoroční schůze, formou „Výjezdního 
zasedání“  LRU odborů na RIŠS Roudno, za podmínek obdobných jako u dalších 
zřízených odborů. Pro rok 2024 navrhuje pro toto zasedání termín víkend cca 
25.10.2024. 

d) Nsvrhuje VÚS ke schválení s ekonomem diskutované, odsouhlasené navýšení 
rozpočtů jednotlivých odborů pro r. 2024 takto: 

      Plavaná            150.000,-Kč 
      Muška              180.000,-Kč 
      Přívlač              110.000,-Kč 
      Feeder              100.000,-Kč 
      Methodfeeder     50.000,-Kč 

A dále tyto odbory vybavit pro potřeby prezentace ÚS po 1ks Beach vlajky 
s podstavcem.    

e) navrhuje MF vést jako podsekci odboru LRU feeder, se samostatným rozpočtem, 
veškerým vykazováním a administrací, povinnostmi a benefity. 

f) Navrhuje následné odměny a ocenění závodníků a funkcionářů: 
LRU muška- požádat územní MP povolenku pro vítěze MiČR na řece v LRU muška pro 
rok 2023  Tomáše Adama. 
LRU přívlač – požádat o územní MP/P povolenky pro: 
1. Tomáš Mareček, nar. 25. 11. 1969, člen MO ČRS Hustopeče n. B., č.l. 00084762 - 
povolenka územní P 
2. Jan Němec, nar. 20. 9. 1968, člen MO ČRS Litovel, č.l. 00013056 - povolenka 
územní P 
3. Vladislav Kerecman, nar. 2. 4. 1974, člen MO ČRS Hustopeče n. B., č.l. 00084710 - 
povolenka územní P 
4. Pavel Píša, nar. 26. 9. 1982, člen MO ČRS Bravantice. Č.l.00148465 - povolenka 
celosvazová MP - rozdíl ceny si doplatí 
5. Petr Přibil, nar. 25. 8. 1992, člen MRS - startuje za tým WS Spin Team Hustopeče n. 
B. 

g) Navrhuje zpracovat i pro další potřeby ÚS změnu benefitu „Bezplatná povolenka“ na 
slevu z členských plateb beneficienta ve výši aktuální územní povolenky ( MP/P??), 
nejlépe s možností administrace tohoto výdeje na mateřských MO.  

h) Navrhuje v termínu únor 2024 brigádu závodníků v LRU na revíru Krčmaň bez kácení 
(povolení), jen čištění břehů od náletových dřevin a úklid. Dořešit proplácení brigád a 
cesťáky, a dát dotaz na ÚS na způsoby údržby a vedení revíru v budoucnu 

i) Ukládá všem předsedům LRU odborů doplnit a udržovat aktuální své sekce na 
webových stránkách ÚS a komunikovat se správcem FB ÚS (nyní J. Vávra) při 
zveřejňování aktualit.  

j) Ukládá M. Odložilíkovi na následných jednáních VÚS podrobně informovat o průběhu a 
jednání schůze odborů LRU a zajistit projednání Usnesení a závěru výborem 
Územního svazu.    

 
V Kojetíně 23. Ledna 2024   zpracoval M. Odložilík 
 

 


